



### 如何換領優惠？

1. 進入戶戶送 Deliveroo App 或[網頁](#)
2. 註冊成為新會員
3. 選購所需產品，添加到購物籃
4. 結帳前輸入優惠碼即可享優惠

### How to redeem offers?

1. Enter Deliveroo App or [website](#)
2. Register as new member
3. Select products and add to basket
4. Input promo code before checkout to enjoy discount

### 條款及細則

- 指定優惠碼只適用由 2020 年 4 月 20 日至 2020 年 6 月 30 日。
- 此優惠需於 2020 年 6 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠只適用於戶戶送 Deliveroo App 及網頁上使用。
- 此優惠由戶戶送 Deliveroo 提供，如有任何查詢，請直接與戶戶送 Deliveroo 聯絡。
- 於 [www.deliveroo.hk](http://www.deliveroo.hk) 或戶戶送應用程式註冊並在結帳前輸入優惠碼即可享首 5 張訂單 HK\$20 優惠。
- 每張訂單最低消費為 HK\$100 (不包括運費)。
- 你只需輸入優惠碼一次就可享 HK\$20 優惠 5 次。
- 此優惠僅適用於首次用戶，指從未於戶戶送平台下單之客戶。
- 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。
- 優惠碼不能兌換現金及不設退款。
- 優惠碼只可使用 1 次。
- 詳情請參閱 [deliveroo.hk/legal](http://deliveroo.hk/legal) 條款及細則。

### Terms and conditions

- The promo code is valid from 20 April 2020 to 30 June 2020.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 June 2020, after which it will be invalid.
- The offer applicable at Deliveroo App and website only.
- The offer is provided by Deliveroo, for any enquiries, please contact Deliveroo directly.



deliveroo 戶戶送

pruworks

- To enjoy HK\$20 off on your first 5 orders on Deliveroo, enter promo code before checkout on the Deliveroo app or on [www.deliveroo.hk](http://www.deliveroo.hk).
- Each order must have a minimum total spending of HK\$100 (excluding delivery fee).
- Code only needs to be entered once for HK\$20 off for 5 orders.
- Offer is only applicable to first time Deliveroo users only.
- Not to be used in conjunction with any other offers.
- Vouchers are not exchangeable or refundable.
- One time use only and one voucher per transaction.
- See [deliveroo.hk/legal](http://deliveroo.hk/legal) for full terms.